

June 28, 2020

Call to Worship: Genesis 22:1-2 After these things God tested Abraham and said to him, "Abraham!" And he said, "Here I am." He said, "Take your son, your only son Isaac, whom you love, and go to the land of Moriah, and offer him there as a burnt offering on one of the mountains of which I shall tell you."

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. Kevin Reimer
Praise & Worship/Singing	Mr. Pete Peters
Message (How Far Would You Go?)	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Pete Peters/Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of June 28- July 4

- ❖ Today 6:00pm MEC will have Communion, all born again believers are welcome
- ❖ Wednesday 9:00am Ladies Devotions/Prayer Time (Mrs. Tina Peters)
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/ Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. A special thank you from the Youth Leaders to everyone who helped with the Car Wash, whether it be financially, physically, or spiritually.
2. Isaac & Sara Enns and John & Helena Loepky say thank you for all the prayers they have received. Let us continue to pray for the family.
3. Martin & Helena Klassen say Thank you for all the meals, prayers & visits that they have received.
4. August 7th – 9th will be Youth Retreat . The sign-up forms are available in the Lobby, on our Website and MEC App. You can hand your forms in to the Youth Leaders or the church secretary.
5. The Ministerial & Admin Team would encourage everyone to be in prayer over the next few weeks for the upcoming membership meeting as we look at the church' pastoral leadership.
6. Gospel Grading Ministry is needing Spanish graders. If you would like to become a grader please call Helen Reimer at (432) 847-7617.
7. SMS is taking applications for High School English, Science, Bible, Tutor teachers, and the Janitor position for the 2020-2021 school year. If you are interested please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Continued health and healing for Mr. Henry Neudorf.
2. Teichroeb and Giesbrecht family, they are mourning the loss of a loved one.

Juni 28, 2020

Aufruf zur Anbetung: 1 Mose 22:1-2 Eene jeweisse Tiet Iota, stald Gott Abraham oppe Proow. Gott roopt am un säd: Abraham. Un Abraham säd: Hia sie ekj. Un Gott säd: Nemm emol dienen eensjen Sän, Isaak, däm du goot best, un go no de Jäajent von Morija. Ekj woa die doa eenen jewessen Boajch wiesen, un du saust doa nopp gonen un een opfa von am moaken aus een Brauntopfa.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Klass Banman
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Pete Peters
Botschaft (Woo Wiet Wuascht du Gonen?)	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Pete Peters/Pastor Jake Fehr

Pläne für diese Woche von Juni 28- Juli 4

- ❖ Heute 6:00pm MEC wird das Abendmahl halten, alle wiedergeborenen Gläubigen sind eingeladen
- ❖ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Tina Peters)
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibelstunde/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Ein besonderer Dank von den Jugendleitern an alle, die beim Car Wash geholfen haben, sei es finanziell, körperlich oder spirituell.
2. Isaac & Sara Enns und John & Helena Loepky bedanken sich für all die Gebete, die sie empfangen haben. Lasst uns weiterhin für die Familie beten.
3. Martin & Helena Klassen bedanken sich für all die Mahlzeiten, Besuch und Gebete, die sie erhalten haben.
4. Am 7. – 9. August ist Jugendfreizeit. Die Anmeldeformen sind im Foyer, auf unserer Website und am MEC App. Sie können Ihre Formulare an die Jugendleiter oder die Kirchensekretär abgeben.
5. Das Ministerial & Admin Team würde alle ermutigen, in den nächsten Wochen für die kommende Mitgliedschaftssitzung zu beten, wenn wir uns die pastorale Leitung der Kirche ansehen.
6. Das Gospel Grading Ministry benötigt spanische Korrektoren. Wenn sie ein Korrektor werden möchten, rufen Sie bitte Helen Reimer unter (432) 847-7617 an.
7. SMS akzeptiert Bewerbungen für High School English, Science, Bible & Tutor Lehrer und auch die Janitor-Position für das Schuljahr 2020-2021. Wenn Sie interessiert sind, gehen Sie bitte zum Schulbüro und holen Sie eine Bewerbung ab.

Betet Für...

1. Fortsetzende Gesundheit und Heilung für Herr Henry Neudorf.
2. Teichroeb und Giesbrecht Familie, da sie den Verlust eines geliebten betrauern.

Mennonite Evangelical Church

Email: jirma@mecseminole.org

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

Wednesday Night Bible Study

Text: 1 Samuel 16:1-12

1. How do we learn to listen to the voice of God?

2. How do we discern the voice of God?

3. How does the Word of God teach us to discern?

4. How do we know what the Spirit of God says?

Welcome to MEC
405 NW 23rd St